
Referat bestyrelsesmøde 21/8-2023   Troldehøj d. 28/8-2023. 

 

Deltagende: Klaus, Kagan, Annemette, Anja, Anne, Birgitte og Susanne. 

Referent: Birgitte. 

Nyt fra formanden. 

Formanden giver udtryk for, at det kunne være en god ide at italesætte det at flere forældre deltager aktivt 

når der er arbejdsopgaver, som forældrene kan være med til at løfte. Både ved tilrettelæggelse af 

arrangementer, men også eksempelvis maling af slot og arbejdslørdag.  

Derudover har Anne brugt rigtigt meget tid på at skrive til forvaltning samt politikere for at råbe op, om det 

kvarter i vores forkortede åbningstid. Det lykkedes at få politikerne til at fjerne det sidste kvarter, hurra for 

det, så får vi ikke helt skæve åbningstider. 

Nyt fra huset.  

Der har været et årligt legeplads tjek, hvor der blev fundet en del fejl og mangler. Bl. Andet vores gamle 

legeplads stativ, som vi var meget glade for. Det skulle skiftes grundet råd. Men desværre valgte de 

involverede at skære vores gamle ned uden at tale med ledelsen og derpå sætte et nyt et op, også uden at 

tale med ledelsen om hvad vi ønskede på vores legeplads. Derfor har vi lige nu en sag kørende for at se om 

vi må købe et gyngestativ magen til det vi tidligere havde. 

Vi har også haft rotter på legepladsen over en længere periode. Forvaltningen har ikke været hurtige nok til 

at gøre noget ved problemet. Vi har haft rottefængeren ude ad flere omgange, men de har desværre lavet 

reder i brændet, som vi har bedt om at få fjernet (hvilket desværre ikke skete hurtigt nok). Heldigvis skrev 

en af vores forældre til dagtilbud og så skete der noget. Det lader nu til at rotterne er væk, vi krydser fingre. 

Men siden brændet blev fjernet har vi ikke set dem. 

Troldehøj har lige nu et lille overskud på 200.000, så det går jo ganske godt. Dette skyldes primært at vi har 

kørt med overbelægning.  

Desværre har de fastholdt at vi skal være en af de institutioner med forkortet åbningstid. Dette for 

betydning for vores åbningstid og fra fredag d. 1. september ser åbningstiden således ud: 

Mandag til torsdag 7.00-16.30 

Fredag 7.00-16.00. 

Det har også betydning for vores økonomi, da vi står til at miste ca. 140.000 kr om året. Det er mange 

penge for vores i forvejen lille budget. Derudover ser det også ud til at udregningen er baseret på forkerte 

tal og vi kæmper for at besparelsen bliver nedreguleret med 230.000 for de tre ramte institutioner. 



Husk at der er arbejdslørdag d. 23. september kom glad. Vi starter kl. 9.30. Brædderne til loftet på slottet 

skal bl.a. males færdige og vi vil meget gerne prøve at etablere en urtehave. Der vil blive hængt 

tilmeldingssedler op samt ide katalog til gøremål. 

Onsdag d. 27. september er der forældremøde med valg til bestyrelsen. Vi starter kl. 17 med valg til 

bestyrelsen, kl. 17.30 kommer der en oplægsholder fra Børns Vilkår, som laver et oplæg omkring børn og 

brug af skærme. Det bliver så spændende. 

Det nye sparekatalog for 2024 kom på gaden i mandags, lige inden vores møde. Det vi hæfter os ved, er at 

der er yderligere en besparelse på rammen, som bliver på 47.000 kr. for Troldehøj. Sammen med 

besparelsen i den forkortede åbningstid, gør det at noget af det sjove vi hidtil har kunne gøre måske ikke 

kan lade sig gøre mere. Det er rigtigt ærgerligt. Der er mulighed for høringssvar fra bestyrelsen og jer 

forældre. 

Der er også lavet et udkast til dagtilbuds politik. Dette kiggede vi igennem. Det lyder rigtigt fint, men vi har i 

bestyrelsen besluttet at lave et høringssvar der vil gå på, at det ser virkeligt fint ud, men at virkeligheden jo 

er en anden grundet de mange besparelser vi er ramt af. Anne er i gang med et udkast til høringssvar. 

Børnehuset På Sporet vil blive afviklet over det næste års tid. Man vil formodentligt starte med afvikling af 

den ene afdeling allerede i år. 

Der har i bestyrelsen længe været et ønske om fællesspisning stuevis eller noget åben kaffe hver anden 

måned. På næste bestyrelsesmøde vil vi planlægge det yderligere i dybden, men vi har besluttet, at der skal 

være fællesspisning på disse datoer: 

Onsdag d. 1. november fællesspisning på Krudtuglestuen. 

Torsdag d. 2. november fællesspisning på Haletudsestuen. 

Mandag d. 6. november fællesspisning på Myretuestuen. 

Dette vil foregå i tidsrammen kl. 16-18.30. 

Der vil komme yderligere information når vi nærmer os samt tilmeldingsseddel. 

Til slut et kæmpe tak til vores forældrebestyrelse, som har bidraget til nogle gode møder i det indeværende 

år. 


